

民政事務總署  
牌照事務處  
香港鰂魚涌英皇道 979 號  
太古坊康和大廈 14 樓



HOME AFFAIRS DEPARTMENT  
OFFICE OF THE LICENSING AUTHORITY  
14/F, Cornwall House, Taikoo Place,  
979 King's Road, Quarry Bay, Hong Kong

本署檔號 Our Ref. HAD/LA/1/2/4

電話 Tel.: 2881 7034

傳真 Fax: 2894 8343

28 March 2012

Holders of/Applicants for Karaoke Establishment Permit/Licence

Dear Sir/Madam,

### Application of Code of Practice for Fire Safety in Buildings 2011 to Karaoke Establishments

I am writing to inform you that the Code of Practice for Fire Safety in Buildings 2011 (FS Code) will come into operation on 1 April 2012. In this connection, you may wish to note that for karaoke establishment permit/licence applications **received on or after 1 April 2012**, the premises under application together with the affected exit routes and fire resisting constructions should comply with the requirements of the FS Code. For applications for alteration of licensed karaoke establishments received on or after 1 April 2012, only the proposed altered parts of the premises and the affected exit routes and fire resisting constructions should comply with the requirements of the FS Code.

Should you wish to make reference to the FS Code, you may download it from the Buildings Department's website - [http://www.bd.gov.hk/english/documents/code/fs\\_code2011.pdf](http://www.bd.gov.hk/english/documents/code/fs_code2011.pdf). If you have any enquiries, please contact our case officer on building safety matters whose contact telephone no. has been provided in our previous correspondences with you.

Yours faithfully,

Signed

(T.C. YU)

Chief Officer (Licensing Authority)  
Office of Licensing Authority

卡啦 OK 場所許可證/牌照持有人及申請人

先生／女士：

### 《2011 建築物消防安全守則》適用於卡啦 OK 場所

《2011 年建築物消防安全守則》(《守則》)會由 2012 年 4 月 1 日起實施，有關《守則》適用於 **2012 年 4 月 1 日或之後接獲**的卡啦 OK 場所新牌照／許可證申請及持牌／許可證的卡啦 OK 場所改動申請。就新申請而言，整個處所連同受影響的出口路線和耐火結構，必須遵從《守則》的規定。至於改動申請，只有處所內更改部分連同受影響的出口路線和耐火結構，必須遵從《守則》的規定。

《守則》已載於屋宇署網頁 [http://www.bd.gov.hk/english/documents/code/fs\\_code2011.pdf](http://www.bd.gov.hk/english/documents/code/fs_code2011.pdf) (暫只有英文版)，可供參閱或下載。就上述事宜，如有任何查詢，請聯絡本處負責有關個案樓宇安全規定的人員，其電話號碼已載於早前向你發出的信件。

牌照事務處總主任余德祥

2012 年 3 月 28 日